
 

Referat styremøte Hedmark Elghundklubb 

Torsdag 12. september 2024 kl. 18.30 
Sted: Teams 

 

Tilstede: Kjell Erik, Olaf, Gaute, Stian, Tony, Gaute, Amalie, Anniken og Jon Arne. 
___________________________________________________________________________ 

 

26/24 Status fra komiteer 

Bandhund v/Erik 

Ikke så mye nytt siden forrige møte. Ønsker å se på muligheten og kunne koble bandhund 

mot Jaktia-prøven for å skape enda mer aktivitet også på bandhundsia.  

 

Utstilling v/Nils: 

Utstillingen på Haslemoen jobbes med. Flyttet ifra Kongsvinger pga temperaturen inne i 

ridehallen.  

 

Sporprøver v/Stian: 

Fortsatt litt sporprøver, henger litt etter da det er en del av dommerne som er aktive jegere. 

Kommer fortsatt inn noen påmeldinger så aktiviteten fortsetter noe utover.  

 

Løshund v/Tony: 

Mye pågang om dagen på både telefon og mail relatert til separatprøver. Jaktia-prøven 

gjennomført med god suksess, og mye gode tilbakemeldinger og mye gode resultater. 

Metbox-prøven til uka, oppmøte på mandag. Dommer-aspiranter er med ut i skogen om 

dagen også.  

 

Kasserer v/Olaf:  

Regnskap nogenlunde ajour, en del aktivitet nå iforbindelse med Jaktiaprøven. Begynner å 

komme inn litt jakker så regninger på trykk har kommet og disse vil fortløpende bli delt ut. 



 
27/24 Kåring av hund  

De ulike komiteene jobber frem fortsatt hvordan en skal få gjort dette på en rettferdig måte. 

Det vil bli landet retningslinjer på dette i nær framtid og vil lanseres før det praktiseres.  

 

28/24 Klubbjakker 

Noen har kommet og vil bli levert ut. Det har vært forsinkelser hos jakkeleverandør som har 

gjort at det fortsatt er flere medlemmer som mangler som har bestilt, og det dyttes på fra 

klubben for at disse skal få så fort som mulig. 

 

 

 

 


